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بهره مندی شهرستان برخوار 124 هزار نفر از خدمات شبکه فاضلاب 
بهادری //مدیرعامل آبفای استان اصفهان در بازدید عضو هیات رئیسه 
مجلس شورای اسلامی ازپروژه های آبفا در منطقه شاهین شهر، میمه 
و برخوار گفت: با تکمیل تاسیسات فاضلاب شهرستان برخوار بیش از 
124 هزار نفر از خدمات شــبکه فاضلاب بهره مند می شوند. حسین 
اکبریان افزود: با تکمیل تاسیســات فاضلاب در شهرستان برخوار، 9 
شهرشامل دولت آباد، محسن آباد، خورزوق، سین، دستگرد، شاپورآباد، 
علی آباد،کمشــچه، و حبیب آباد در این منطقه تحت پوشش خدمات 

شــبکه فاضلاب قرار می گیرنــد. وی در ادامه گفت: هم اکنون پروژه 
شبکه جمع آوری و خط انتقال فاضلاب شهر های دولت آباد، خورزوق، 
دستگرد و محسن آباد به پیشرفت فیزیکی بالغ بر 81 درصد رسیده است 
و پیش بینی می شود  پس از تکمیل این پروژه جمعیتی بالغ بر 98 هزار 
نفر تحت پوشش خدمات شبکه فاضلا ب در این منطقه قرار گیرند. وی 
با ابراز امیدواری در تامین منابع مالی این پروژه افزود: در صورت تامین 
500 میلیارد ریال تسهیلات مالی از طریق ماده 56 می توان شاهدتکمیل 

شبکه جمع آوری، خط انتقال و تکمیل ایستگاه پمپاژ حبییب آباد در آینده 
نزدیک بود. مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان با توجه به اتمام  اجرای 
عملیات خطوط انتقال فاضلاب شــهرهای سین، شاپورآباد، علی آباد و 
حبیب آباد تصریح کرد: با تکمیل خطوط انتقال فاضلاب و ایستگاه پمپاژ 
و ســپس واگذاری انشعاب فاضلاب به متقاضیان، پیش بینی می شود 
بیش از 26 هزار نفردر شهرهای سین، شاپور آباد ، علی آباد و حبیب آباد 

تحت پوشش خدمات شبکه فاضلاب قرار گیرند.

شهرستان
اخبار کوتاه 

اســلامی  رئیس شــورای  نایب  و  ســخنگو 
نامه ســاماندهی  آییــن  شــهر کرج گفــت: 
از  بعد  بازنگری و تدوین شده و  کیوســک ها 
اســلامی  به تصویب شــورای  نهایی  اصلاح 

رسید. خواهد  شهر 
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز، عمار ایزدیار 
در حاشــیه بازدید از سازمان ســاماندهی مشاغل 
شــهری و فرآورده های کشــاورزی شهرداری با 
اشاره به اقدامات انجام شده در دوره ششم شورای 
اســلامی کرج اظهار داشــت: با برگزاری مستمر 
جلسات کمیته تخصصی ســاماندهی کیوسک ها، 
بســیاری از معضلات و موضوعات کیوسک ها در 
این کمیته مطرح و مورد بررسی و ساماندهی قرار 

گرفت.
ناظر سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده 
های کشاورزی شــهرداری با تاکید بر اینکه آیین 
نامه ســاماندهی کیوســک ها بعــد از ملاحظات 
حقوقی تهیه و تدوین شــده است، افزود: این آیین 
نامه پس از تایید نهایی توســط شــورای اسلامی 

شهر مصوب خواهد شد.
ایزدیار تدوین ایــن آیین نامه را گامی موثر در 
ســاماندهی و تعیین تکلیف کیوسک ها دانست و 

بیان کرد: کارگروه میدان مرکزی میوه و تره بار 
با حضور ناظرین ســازمان، متولیان امر به ویژه 
معاونت محیط زیســت و خدمات شهری برگزار 
و موضوعاتی از قبیل گیت ورودی و جمع آوری 

زباله میدان بزرگ میــوه و تره بار تعیین تکلیف 
شده است.

نایب رئیس شــورای شــهر کرج با اشــاره به 
جانمایی مراکز عرضــه موقت میوه و تره بار به 

صورت سازه های ساندویچ پانل دیواری در چند 
نقطه شــهر، تاکید کرد: برای تحقق این مهم در 
متمــم بودجه ردیفی در قالــب تهاتر پیش بینی 

شده است.

ایزدیار یکــی از مطالبات مردمــی را راه اندازی 
سامانه نرخ نامه عنوان کرد و گفت: در حال حاضر 
این ســامانه در پورتال سازمان ساماندهی مشاغل 
شهری در دسترس عموم شــهروندان قرار گرفته 

است.
وی به تعیین تکلیف بازار »البرز« اشــاره کرد و 
یادآور شد: این بازار به صورت مشارکتی با سرمایه 
گذار اداره می شود و بازار »کاج« نیز پس از مرمت 

و بازسازی طی دو ماه آینده راه اندازی می شود.
سخنگوی شورای اســلامی شهر کرج به تهیه و 
تدوین آیین نامه انضباطی برای کیوسک ها و غرف 
اشاره کرد و گفت: سازمان ساماندهی در سال های 
گذشته بیش از 20 میلیارد تومان بدهی داشته که 

خوشبختانه تسویه شده است.
ایزدیار بــا تاکید بر اینکه انتظــار داریم وضعیت 
جذب درآمد در سازمان ساماندهی مشاغل شهری 
بیشتر باشد، خاطرنشان کرد: این سازمان در 5 ماه 
نخست سال 1400 توانسته 9 میلیارد درآمد جذب 
کند،گفتنی است میزان جذب درآمد این سازمان در 
نیمه دوم سال 1400، 2۳ میلیارد تومان اعلام شده 
اســت که سال گذشته توانست رتبه نخست جذب 

درآمد را از آن خود کند.

شهرداری شهریار : 

 به کار گیری دستگاه زباله سوز 
بدون دود از سال آینده در شهریار 

امتیاز- علــی کیوانی- محمد صادق کولیونــد از ایجاد 
تمهیدات لازم جهت ساماندهی بحث زباله در شهریار خبر داد و 
گفت : باتوجه به مشکلات زیست محیطی در حوزه  پسماندها 
و زباله های شهری از سال آینده در حوزه جمع آوری ودفع زباله 
ها به صورت مکانیزه اقدام خواهیم کرد .شهردار شهریار افزود : 
با جلسات و رایزنی هایی که صورت گرفته است وسرمایه گذاری 
که نیز دراین راســتا اعلام آمادگی نموده اند سال آینده دستگاه 
مکانیزه زباله سوز بدون دود را در شهریار مستقر خواهیم کرد تا 
بتوانیم در بحث ماموریت های اجتماعی وزیست محیطی ورود 
پیدا نماییم . وی یادآور شد : در بحث نخاله های ساختمانی نیز 
دستگاهی با اعتبار 40 میلیارد تومان دیده شده و سرمایه گذار نیز 
در این بحث اعلام آمادگی کرده تا نخاله های ساختمانی شهر 
تبدیل به مصالح زیر ساختی مناسبی گردد .شهردار شهریار اضافه 
کرد : این مصالح برای زیر ســازی ، آسفالت یا ساختمان سازی 
مناسب وبه صرفه است لذا با انجام این اقدام خواهیم توانست به 
معنای کامل در مبحث نخاله های ساختمانی ورفع این معضل 

اقدامی بسیار موثر انجام دهیم  .

۱۴۷ کیلومتر راه روستایی در 
آذربایجان غربی آسفالت شد

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جــاده ای آذربایجان غربی با 
اشــاره به توجه ویژه این اداره کل به موضوع آســفالت راه های 
روستایی گفت: فقط در 6 ماه گذشته، 14۷ کیلومتر راه روستایی 
در این استان آسفالت شده است. پیمان آرامون در نشست خبری 
با خبرنگاران که به مناسبت هفته حمل و نقل برگزار شد افزود: 
عــلاوه بر قیر رایگانی که برای اجــرای این طرح ها اختصاص 
می یابد، برای هر کیلومتر راه روستایی 1.8 میلیارد تومان تومان 
نیز هزینه می شــود.وی اضافه کرد: فقط در 2 ماه گذشته 21.5 
کیلومتر راه روســتایی در چالدران آســفالت شده که با توجه به 
سردی هوای منطقه، کار قابل توجهی است.آرامون ادامه داد: در 
حال حاضر حدود 2 هزار کیلومتر راه شوسه در استان داریم که 
در صدد هســتیم در کوتاه مدت، این میزان جاده را نیز پوشش 
دهیم.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان غربی 
اظهار کرد: برخی شهرســتان ها وضعیت خوبــی در حوزه راه 
روستایی آسفالت دارند و برخی در این خصوص عقب افتاده اند 
به طور مثال در اشــنویه فقط 2 کیلومتر راه روســتایی آسفالت 
نشده، باقی مانده است.آرامون در خصوص مصوبات سفر استاندار 
آذربایجان غربی به شهرســتان های مختلف هم گفت: اکثر این 
مصوبات در خصوص راه روستایی است که به میزان تامین اعتبار 
اقدامات خوبی در این خصوص انجام شده است.وی همچنین با 
اشاره به وجود بیش از 12 هزار کیلومتر راه ارتباطی تحت تاثیر 
راهداری طرح زمستانی یادآور شد: 65۳ کیلومتر نقطه کوهستانی 
و برفگیر در استان داریم که شامل 89 گردنه است.آرامون تاکید 
کرد: در طرح زمستانی 1۷ راهدارخانه با 848 راهدار در آذربایجان 
غربی فعال خواهند بود ولی مشکلی که در این خصوص وجود 

دارد، سن بالای ماشین آلات راهداری است.

آغاز بررسی احداث نیروگاههای خورشیدی 
شناور در دریاچه سدهای گلستان

با توجه به نام گذاری سال 1401 با عنوان تولید، دانش بنیان 
و اشتغال آفرین و در راستای استفاده از شرکتهای دانش بنیان 
و هدف دولت در ســاخت و راه اندازی نیروگاههای کوچک 
مقیاس ، بررسی اســتقرار و احداث نیروگاههای خورشیدی 
در سطح دریاچه سدهای اســتان شروع شد.مهندس حاجی 
حســینی معاون برنامه ریزی شرکت آب منطقه ای گلستان 
با اعلام این خبر ، اظهار داشــت : در گام اول درنظر اســت 
نیروگاه 5 مگاواتی سد بوستان در سطح شش و نیم هکتار و 
با هزینه مالی حدود 100 میلیارد تومان اجرایی شــود.معاون 
برنامه ریزی شــرکت آب منطقه ای گلســتان افزود: در گام 
دوم علاوه بر سد مذکور، سد گلستان و سد نگارستان نیز در 
برنامه نصب و ایجاد این نیروگاهها قرار دارند که با ســرمایه 
گذاری بخش خصوصی اجرایی می شــود.وی تصریح کرد: 
این نیروگاههای شــناور در ســطح دریاچه سدها ، علاوه بر 
اینکه ما را از خرید زمین برای اســتقرار صفحات خورشیدی 
بی نیاز می کند باعث کاهش تبخیر از ســطح دریاچه سدها 
می شــود.حاجی حسینی همچنین از ســایر مزایای این نوع 
نیروگاهها به کاهش نفوذ نور خورشــید و پیشگیری از رشد 
جلبک ها در آب، ســازگاری زیســت محیطی و عدم نیاز به 

تغییر کاربری اراضی اشاره کرد

بازدید مدیر عامل آب منطقه ای  گلستان 
از تاسیسات تغذیه مصنوعی استون آباد

 مدیــر عامل شــرکت آب منطقه ای  گلســتان و فرماندار 
بندرگز از تاسیســات تغذیه مصنوعی استون آباد در راستای 
اجرای گردشگری آبی در این تغذیه مصنوعی بازدید کردند.

مهندس ســید محسن حســینی مدیر عامل آب منطقه ای 
گلســتان در این بازدید که صابر حسن پور فرماندار بندرگز و 
برخی از مدیران دستگاه های اجرائی که با هدف ایجاد طرح 
گردشــگری در حوضچه ها و اطراف تغذیه مصنوعی استون 
آباد انجام شــد، راهنمایی هــای لازم در ارتباط با نحوه اخذ 
مجوز جهت طرح گردشگری در طرح های کوچک آبی را به 
حاضرین ارائه نمود.گفتنی است این پروژه با هدف جلوگیری 
از اتلاف آب ، تقویت و تغذیه آب سفره های زیر زمینی اجرا 

شده است و مقرر است در آن گردشگری نیز ایجاد شود

نائب رییس شورای شهر کرج خبر داد: 

آیین نامه ساماندهی کیوسک ها بازنگری و تدوین شد

امتیاز- پروین امینی - رییس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی گفت: سطح 
پوشش بیمه محصولات کشاورزی استان از 250 هزار هکتار در سال گذشته به 10 هزار 

هکتار تا این موقع از سال جاری کاهش یافته است.
اکبر فتحی در گفت و گو با خبرنگاران افزود: متاسفانه صندوق بیمه کشاورزی نتوانسته 
آن گونه که باید به تعهدات خود عمل کند تا کشاورزان را در سنوات آتی مشتاق به بیمه 
محصولات خود شــوند بنابراین این موضوع موجب افت عملکرد این صندوق و کاهش 
سطح پوشــش بیمه در سطح استان شده است.وی با بیان اینکه محصولات کشاورزی 
این اســتان در معرض انواع تهدیدات قرار دارد، اظهار داشت: در صورت پیش آمدن هر 
رخداد خســارت زایی، کشاورزان به دستگاه های مختلف مراجعه خواهند کرد و به دلیل 
عدم پیش بینی منابعی خارج از بیمه، اقدام کمک کننده دیگری برای جبران خســارت 
کشــاورزان دور از ذهن است. رییس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی، پرداخت 
۷0 درصد غرامت در مقایسه با عدم بیمه را به نفع کشاورزان دانست و گفت: با توجه به 
اینکه در کنار افزایش حق بیمه در سال جاری، تعهدات بیمه نیز افزایش یافته و بالابردن 

سطح پوشش بیمه در جهت منافع کشاورزان است.
فتحی، با اشــاره به تخصیص تســهیلات بانکی به بخش امور دام، ادامه داد: در این 
زمینه مقرر شده بود 20 هزار میلیارد تومان اعتبار از سوی بانک مرکزی در اختیار بانک 
کشاورزی قرار گیرد که متاســفانه 10 هزار میلیارد تومان به این امر اختصاص یافت و 

تسهیلات پرداخت شده برای امور دام و مرغداری ها از محل همین اعتبار است.
وی یادآوری کرد: وزیر جهادکشــاورزی برای احیای 10 هزار میلیارد تومان تسهیلات 
بانکــی باقی مانده تــلاش می کند که به محض تحقق آن، این تســهیلات در اختیار 

فعالان این بخش قرار می گیرد.

مدیر کل اسناد و ثبتی سازمان اوقاف وامورخیریه؛تثبیت ملکیت 
و مستندســازی موقوفات را از جمله اولویت های مهم این سازمان 
برشــمرد کار گروه مشترک اســناد ثبتی موقوفات و بقاع متبرکه 
استان بوشهر برگزارشد.  باحضور مجتبی باقر زاده مدیرکل اسناد 
و ثبتی سازمان اوقاف و امور خیریه کشور و همچنین مدیران کل 
اوقاف وامورخیریه و ثبت اســناد واملاک استان بوشهر و روسای 
ادارات اوقاف وامورخیریه و ثبت و اسناد و املاک شهرستان های 

استان در سالن جلسات اداره کل اوقاف استان برگزارشد.
دراین جلسه مدیر کل اسناد و ثبتی سازمان اوقاف وامورخیریه؛تثبیت 
ملکیت و مستندســازی موقوفات را از جمله اولویت های مهم این 
سازمان برشمرد و گفت: این کار باهدف صیانت و حفظ حقوق اموال 
بیت المال و جلوگیری از موقوفه خواری و تعرض به املاک وقفی 
انجام می شــود. همچنین تثبیت مالکیت و مستندسازی موقوفات 
تأثیر مســتقیم در کاهش دعاوی علیه سازمان اوقاف در محاکم 
قضایی دارد.مجتبی باقرزاده گفت: سند همکاری و برنامه عملیاتی 
مشترک سازمان اوقاف و ثبت  اسناد و املاک کشورمانند سالهای 
گذشــته در سال 1401 به همراه الزامات و راهبردهای اجرایی آن 
در راستای حدنگار کردن)کاداستر( و مستندسازی املاک و اراضی 
وقفی به امضای رؤسای دو سازمان رسیده و ئرحال اجرا می باشد.. 
وی تعامــل و همکاری اداره کل ثبت اســناد و املاک اســتان و 
ادارات شهرستان هادر اجرای تفاهنامه فی مابین دو سازمان را قابل 

ملاحضه دانست و از همکاری ایشان تقدیر و تشکر نمودند. دراین 
جلسه، حجت الاسلام اســماعیل پور مدیرکل اوقاف وامورخیریه 
اســتان بوشهرضمن تشکر ازتعامل و همکاری مدیرکل و روسای 
ادارات ثبت اســناد و املاک استان گفت: در سال جاری با تلاش 
این عزیزان با ادارات اوقاف وامورخیریه شهرســتان ها، تعداد40 
ســند ابتدایی و۳8 سنددفترچه ای به تک برگ)تبدیلی( صادرشده 
اســت. در پایان این جلسه از مدیر کل ثبت اسناد واملاک استان 
و روسای ادارات ثبت اسناد شهرستان ها توسط مدیر کل اسناد و 
ثبتی سازمان اوقاف وامور خیریه سازمان اوقاف و امورخیریه کشور 

با اهدای لوح سپاس تجلیل بعمل آمد.

رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور گفت: 125 میلیون هکتار 
از سطح کشــور باید تحت اقدامات آبخیزداری قرار گیرد که از این میزان 
92 میلیون هکتار مانده اســت.  عباسعلی نوبخت گفت: ایران در منطقه ای 
خشــک و نیمه خشک از جهان واقع شده و شرایط اقلیمی به نحوی است 
که بر دولت واجب شده فعالیت های آبخیزداری را با مقیاس بزرگ تری انجام 
دهد.نوبخت با اشاره به اینکه 125 میلیون هکتار از سطح کشور باید تحت 
اقدامــات آبخیزداری قرار گیرد، افزود: از این میزان 92 میلیون هکتار باقی 
مانده و مطالعات ۳9 میلیون هکتار انجام شــده اســت. وی ادامه داد: اگر 
قرار باشــد سالی یک میلیون هکتار آبخیزداری در کشور انجام شود حدوداً 
92 ســال زمان احتیاج اســت تا به اهداف آبخیزداری دست پیدا کنیم؛ به 
همین سبب ریاســت جمهوری و وزیر جهاد کشاورزی مقرر کردند سالانه 
10 میلیون هکتار فعالیت آبخیزداری صورت گیرد و در برنامه هفتم و هشتم 
توسعه کشور باید فعالیت های آبخیزداری به اتمام برسد.رئیس سازمان منابع 
طبیعی و آبخیزداری کشور اضافه کرد: خوشبختانه در استان مرکزی عملکرد 
خوبی در حوزه آبخیزداری انجام شــده و با مشارکت مردم در حال دستیابی 
به اهداف ســازمانی هستیم و امیدواریم بتوان این کارها را در سطح کشور 
توسعه داد.نوبخت در ادامه خاطرنشان کرد: برای این منظور اعتبار ملی در 
نظر گرفته می شود که هر سال متفاوت است.در خصوص شهرستان شازند 
عنوان کرد: منابع طبیعی در حوزه ممانعت از ســیل و در حوزه فرســایش 
وظایفی دارد که ایجاد بند و سد خاکی جز وظایف این سازمان نیست.رئیس 
ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور با اشاره به اینکه مردم با حداقل 

خسارت باید حداکثر استفاده را ببرند تأکید کرد: ظرفیت قانونی تحت عنوان 
بند ب ماده 29 وجود دارد که این ظرفیت اجازه می دهد در قالب طرح هایی 
موجود در سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور برای حفظ، احیا و توسعه 
و ارتقا کمی و کیفی پوشــش گیاهــی در قالب طرح مدیریت طرح ها را به 
مردم واگذار کنیم.محمود احمدی بی غش، نماینده مردم شازند در مجلس 
شورای اسلامی نیز گفت: به سبب استعدادهای فراوان شهرستان شازند در 
حوزه آبخیزداری و همچنین پوشش مرتعی که از سال های گذشته توسط 
دستگاه های ذیربط صورت گرفته، از ریاست سازمان منابع طبیعی دعوت شد 
و امیدواریم بتوان بواســطه این سفر و نتایج آن آبخیزداری و پوشش مراتع 

مذکور را در شهرستان تقویت کرد.

شــرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان با پرداخت به موقع عوارض قانونی به 
شــهرداری ها،نقشی جدی و پررنگ در استمرار خدمات شهری به شهروندان و آرامش 

اجتماعی ایفا می نماید .
این شرکت در ســال جاری بیش از 000ر000ر۷45ر۷۷8 ریال بابت عوارض سالیانه، 

عوارض آلایندگی و مالیات بر ارزش افزود به مبادی مربوطه پرداخت نموده است .
براســاس این گزارش، از مبلغ ۷۷8 میلیارد و ۷45 میلیون ریال عوارض پرداختی، 94 
میلیارد و 500 میلیون ریال ســهم شهرداری های مسجدسلیمان، لالی،هفتکل و عنبر 
بابــت دریافت عوارض ، ۷5 میلیارد و 41۷ میلیون ریال به عنوان عوارض آلایندگی  و 
608 میلیــارد و 828 میلیــون ریال به عنوان مالیات بر ارزش افزوده براســاس تکلیف 

صریح قانون به اداره کل امور مالیاتی خوزستان پرداخت شده است .
از ابتدای ســال 1401 تا پایان مهرماه ، شهرداری مسجدســلیمان 45 میلیارد ریال ، 
شــهرداری لالی 2۳ میلیارد و 500 میلیون ریال،شــهرداری هفتــکل 20 میلیارد ریال 
و شــهرداری عنبر نیز 6 میلیارد ریال از شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان 

عوارض سالیانه دریافت داشته اند .
باید توجه داشــت عوارض آلایندگــی و ارزش افزوده نیز مطابق فرمول و ســازوکار 
مشخص شده ای از سوی اداره کل امور مالیاتی استان خوزستان در اختیار شهرداری ها 
قرار می گیرد که  با توجه به وضعیت شهرداری ها و وابستگی آنها به عوارض پرداختی 
از ســوی اشــخاص حقیقی و حقوقی ، بدین ترتیب با پرداخت های منظم شرکت نفت 
و گاز مسجدســلیمان، این شرکت هم به صورت مستقیم و هم به صورت غیر مستقیم 
در اســتمرار ارایه خدمات از سوی شهرداری های عنوان شده به شهروندان و برقراری 

آرامش اجتماعی سهم بزرگ و عمده ای ایفا می کند .

امتیاز - علی کیوانی -   بهروز کاویانی با اعلام این خبر افزود : بدلیل بافت متفاوت 
شهر اندیشــه یکی از نواقصی که در حال حاضر متوجه شهر اندیشه است عدم تعریف 
آرامستان در این شــهر طبق طرح تفصیلی می باشد لذا شهروندان متوفیات خود را در 

بهشت رضوان شهریار به خاک می سپارند 
وی افزود : با توجه به قوانین تدوین شــده در شــهریار هر شــهروند بیرون از این 
شــهر باید برای به خاک سپاری عزیز از دســت رفته خود مبلغ  مازادی را پرداخت 
کند که شــهر اندیشــه نیز از آن مســتثنی نبود که با پیگیری های مجدانه ای که 
صورت پذیرفت و تعامل مجموعه مدیریت شــهری شــهریار این رقم به حد متعادل 

کاهش پیدا کرد . 
شــهردار اندیشه افزود : در این راســتا شهرداری اندیشــه در یک حرکت تعاملی 
و برای رفاه حال شــهروندان، با خرید دو دســتگاه آمبولانــس مخصوص با اعتبار 
هشــتصد میلیون تومانی برای بهشــت رضوان شهریار و مامور نمودن دو نیرو برای 
خدمات رســانی در این حوزه راهی مناســب برای رفع مشکلات مردم شریف شهر 

 . پیمود  اندیشه 
بهروز کاویانی یادآور شــد : این تصمیم به اســتناد مجوز شش ماه 694/5/د شورای 
اســلامی  شهر اندیشه طی انعقاد تفاهم نامه ای با شــهرداری شهریار منعقد گردید تا 
کمتر شــهروندان شهر اندیشه در این خصوص با مشکلات هزینه ای روبرو باشند و در 

ایام حزن و ماتم به موارد غیر معمول مالی برخورد ننمایند  . 
بهروز کاویانی در پایان افزود: برای انجام این تفاهم نامه پیگیری های بسیاری صورت 
گرفت که لازم میدانم ضمن تقدیر از زحمات همه همکارانم از تعامل مجموعه مدیریت 

شهری شهریار نیز قدردانی نمایم . 

 کاهش ۲۵ برابری سطح پوشش 
بیمه کشاورزی در آذربایجان شرقی

برگزاری کار گروه مشترک اسناد ثبتی 
موقوفات و بقاع متبرکه استان بوشهر

12۵میلیون هکتار از سطح کشور باید 
تحت اقدامات آبخیزداری قرار گیرد

 نقش شرکت نفت مسجدسلیمان 
در استمرار ارایه خدمات شهری 

کاهش هزینه متوفیات برای 
شهروندان شهر اندیشه

رییس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی خبر داد:

 سازمان منابع طبیعی کشور:با حضور مدیر کل اسنادوثبتی سازمان اوقاف کشور؛

با امضا تفاهم نامه شهرداری اندیشه و شهرداری شهریار محقق شد؛


